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Legnica, dnia 06 kwietnia 2021 r. 

  
    

 
Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 

 

I N T E R P E L A C J A  nr 67/ IN /21 

Dotyczy: Ograniczenia kosztów zakupu wody butelkowanej przez Urząd Miasta i podległe 

jednostki. 

 

Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

mając na względzie zarówno szeroko pojęty aspekt ochrony środowiska, jak również dbałość                

o stabilność i poprawę kwestii finansowej naszego miasta, zwracam się z uprzejmą prośbą,                            

o rozważenie możliwości rezygnacji z zakupu wody butelkowanej i w ślad za prowadzoną przez 

komunalną spółką akcyjną – Legnickim Przedsiębiorstwem Wodno-Kanalizacyjnym dołączenia do 

promowanej szeroko akcji „Pij naszą wodę”. 

Z informacji podanej na stronie internetowej dowiadujemy się, że „Legnicka „kranówka” 

spełnia wszystkie wymogi sanitarne i nadaje się do picia prosto z kranu, bez przegotowania”.  
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Dalece niezrozumiałe jest, dlaczego do tej pory nikt nie poczuł się zobowiązany do 

zaprzestania zakupu wody butelkowanej, skoro LPWiK na banerach w całym mieście zachęca do 

picia wody prosto z kranu, która spełnia wszystkie wymogi sanitarne.  

Dołączenie Urzędu Miasta wraz z podległymi instytucjami z pewnością wsparłoby akcje promocyjne 

LPWiK, na które w ostatnich 3 latach wydano ponad milion złotych. 

 

Proszę również o informację, jaki jest koszt zakupu wody butelkowanej przez Urząd Miasta 

oraz jednostki organizacyjne, które finansowo są zależne od budżetu miasta? 

 

 

Zdjęcie: portal TuLegnica.pl 

 

Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje pytanie wskazuję, że podjęty problem dotyczy 

ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie co wypełnia wymogi wynikające wprost  

z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. 

poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam, iż interpelacja jest zasadna zarówno na 

gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego Miasta. 

 

 
 

Aleksandra Krzeszewska 


